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      PROTOKÓŁ NR XLVII/2018 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PIŁAWIE GÓRNEJ 

Z DNIA 27 WRZEŚNIA 2018 ROKU. 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 10.30 

Zakończenie posiedzenia godz. 12.30 

 

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Piławie Górnej 15 radnych. Obecnych na sesji 15 radnych, 

co stanowi 100 % ustawowego składu Rady. 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 

„Witam serdecznie państwa radnych, p. Zuzannę Bielawską Burmistrza Piławy Górnej                   

p. Burmistrz, p. Zastępcę Burmistrza Izabelę Woronowicz, p. Małgorzatę Surdyk Skarbnika 

Gminy, p. Jacka Mikusa Sekretarza Gminy.  Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

Ad. 2 Stwierdzenie kworum. 

Na podstawie § 25 ust. 2 Statutu Gminy Piława Górna Przewodniczący Rady stwierdził, że na 

sali znajduje się 15 radnych, wobec powyższego obrady są prawomocne. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 2. 

Ad. 3 Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 

Zgodnie z § 18 ust. 4 – Statutu Gminy Piława Górna otrzymali Państwo zawiadomienie                    

o planowanej sesji oraz porządek obrad.  Czy są jakieś uwagi? Nie widzę. 

Punkty 1,2,3 uważam za zrealizowane. 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Informuję, że protokół z obrad XLVII sesji Rady Miejskiej VII kadencji był wyłożony do 

wglądu w biurze Rady oraz bezpośrednio przed sesją. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły 

żadne uwagi. Wobec tego zgodnie z § 41 pkt. 1 w/w protokół uznaję za przyjęty.                                                                                                                                                                                                     

Ad. 5  Informacja Burmistrza o podjętych działaniach między sesjami.   

Burmistrz: 
1. 1 września uczestniczyłam w dożynkach gminnych organizowanych przez Gminę 

Łagiewniki. 

2. 2 września br. wzięłam udział w mszy dożynkowej w Piławie Górnej. 

3. 3 września br. uczestniczyłam w  uroczystym rozpoczęciu roku szkolnego w Szkole 

Podstawowej. 

4. 6 września w Miejskim Ośrodku Kultury i Biblioteki odbył się mały festiwal „ Ty        

i Ja” organizowany przez Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Piławie 

Górnej. 

5. Na zaproszenie Burmistrza Kriftel uczestniczyłam w obchodach święta miasta. Do 

Kriftel na uroczystości pojechała grupa przedstawicieli piławskiego samorządu.  

Okazja w tym roku była wyjątkowa, bo miejscowy kościół św. Wita obchodził 150-

lecie. Gospodarze przygotowali też dodatkową atrakcję. Tradycyjne święto Kerb 

urozmaiciły targi „Kriftel aktiv”. 

6. 15 września br. w Piławie Górnej odbyła się uroczystość 50-lecia pożycia 

małżeńskiego. W Miejskim Ośrodku Kultury spotkały się świętujące pary i ich 

rodziny, znajomi, przyjaciele oraz władze miasta. W sumie 19 par. 

7. 21.09.2018 R. w Miejskim Ośrodku Kultury w Piławie Górnej odbyło się spotkanie 

dot. realizacji rządowego programu "Czyste Powietrze". 

8. Podpisany został aneks do umowy z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej dot. dofinansowania do wymiany pieców. 
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Chciałam też Państwa zaprosić na promocję „ Legend o Piławie Górnej” w dniu 4 

października br. oraz na uroczyste otwarcie Hali sportowej w dniach 12-13-14 października 

2018 roku. 

Ad. 6. Informacja o  wykonaniu budżetu Gminy Piława Górna za I półrocze 2018 roku.   

Burmistrz:  

Przedstawiła informację o wykonaniu budżetu Gminy Piława Górna za I półrocze 2018 roku, 

które stanowi załącznik nr 3. W dniu ……….. Wpłynęła pozytywna opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu, która stanowi załącznik nr 4.  

Przewodniczący Rady:  

Czy są jakieś pytania do przedłożonej informacji? Nie widzę.  

Radny Tadeusz Chrzanowski: 

W imieniu mieszkańców ul. Limanowskiego chcę podziękować za zakończenie remontu 

chodnika. 

Następnie Rada w głosowaniu 15 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących przyjęła przedłożoną przez Burmistrza informację. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

A) w sprawie: rozwiązania "Funduszu Poręczeń Kredytowych Powiatu Dzierżoniowskiego 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością", 

Burmistrz: 

Dnia 25 maja 2018r., podczas Zwyczajnego Zgromadzenia Wspólników udziałowcy, po 

przedstawieniu wniosku Zarządu i Rady Nadzorczej FPKPD SR z o.o., Podjęli decyzję 

o likwidacji Funduszu Poręczeń Kredytowych Powiatu Dzierżoniowskiego Sp. z o.o. 

W obecnej sytuacji makroekonomicznej dalsze funkcjonowanie Funduszu w formie Spółki 

prawa handlowego nie zapewnia należytych przychodów i stanowi zagrożenie dla jej dalszego 

funkcjonowania. Prowadzona działalność statutowa do tej pory spełniała cele wspierania 

przedsiębiorczości, jednakże sytuacja finansowa i narastająca strata od roku 2003 powodują 

moment, w którym dalsze funkcjonowanie może grozić upadłością w kolejnych latach, przy 

braku możliwości pozyskiwania środków np. z projektów stanowiących przychód Spółki. 

W ostatnich latach zmieniło się dość mocno otoczenie makroekonomiczne - poręczenia 

kredytów już dla banków nie są tak atrakcyjne, w grudniu 2015 zakończył się dla Dolnego 

Śląska program Jeremie, a ogłaszane konkursy na poręczenia przez BGK nie przewidują 

możliwości przystąpienia do nich tak małego Funduszu. Polityka centralna skupia się na 

wspieraniu dużych funduszy poręczeniowych a także następuje centralizacja oferty poprzez 

utworzony przy BGK w czerwcu 2018r. Krajowy Fundusz Poręczeniowy. 2. Opis aktualnego 

stanu formalnego i prawnego. Uchwałą Nr Rady Miejskiej Piławy Górnej z dnia 29 stycznia 

2003r. wyrażono zgodę na utworzenie wspólnie z jednostkami samorządu terytorialnego 

powiatu dzierżoniowskiego Funduszu Poręczeń Kredytowych Powiatu Dzierżoniowskiego 

Sp. z o.o. Podjęta decyzja podczas Zwyczajnego Zgromadzenia Wspólników o rozwiązaniu 

Spółki, powoduje potrzebę podjęcia uchwały Rady Miejskiej, wyrażającej zgodę na 

rozwiązanie Spółki, a w konsekwencji podjęcie uchwały w formie aktu notarialnego 

o rozwiązaniu spółki i powołania likwidatora, w celu wszczęcia podstępowania 

likwidacyjnego. 3. Różnice pomiędzy stanem dotychczasowym a projektowanym stanem 

prawnym. Podjęta uchwała przez Radę Miejską w Piławie Górnej pozwoli na podpisanie 

przez Burmistrza uchwały w formie aktu notarialnego o rozwiązaniu spółki i powołania 

likwidatora w celu wszczęcia podstępowania likwidacyjnego, a następnie podjęcie przez 

likwidatora działań w celu rozwiązania Spółki i odzyskania części zgromadzonego kapitału 

zakładowego przez Gminę. 4. Konsekwencje finansowe dla budżetu gminy. Otwarcie 

likwidacji Spółki będzie nakładać na likwidatora szereg obowiązków. Ostatnia Umowa 

poręczeniowa wygasa w kwietniu 2022r. do tego czasu likwidator prowadzi sprawy spółki, 

a następnie zakończy interesy bieżące spółki, ściągnie wierzytelności i upłynni majątek spółki 
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oraz przekaże dokumentację na przechowanie wskazanemu podmiotowi. Po tym okresie 

będzie możliwy podział i wypłata udziałów udziałowcom wg procentowego udziału 

w kapitale spółki. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o stanowisko komisji. 

W imieniu członków połączonych komisji rady głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia 

Komunalnego i Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 15 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 204/XLVII/2018, która stanowi załącznik nr 5. 

Ad. b) w sprawie: dokonania zmian w budżecie Gminy Piława Górna na rok 2018, 

Burmistrz: 

Projekt uchwały został bardzo szczegółowo omówiony na posiedzeniu połączonych komisji. 

Przypomnę tylko, że są to obszerne zmiany, które wynikają ze złożonych wniosków jednostek 

organizacyjnych gminy i pracowników merytorycznych. W związku z powyższym wnoszę o 

podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o stanowisko komisji. 

W imieniu członków połączonych komisji rady głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia 

Komunalnego i Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 15 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 205/XLVII/2018, która stanowi załącznik nr 6. 

Ad.  c) w sprawie: dokonania zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Piława 

Górna, 

Burmistrz: 

Projekt uchwały został bardzo szczegółowo omówiony na posiedzeniu połączonych komisji. 

Najważniejszą zmianą jest tu remont budynku przy Placu Piastów Śląskich 4. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o stanowisko komisji. 

W imieniu członków połączonych komisji rady głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia 

Komunalnego i Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania?  

Radna Bożena Dziendziel: 

Dlaczego jest taka duża różnica w kosztach zimowego utrzymania dróg i chodników? 

Zastępca Burmistrza: 

Ponieważ w 2018 roku jest tylko za półtora miesiąca. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 15 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 206/XLVII/2018, która stanowi załącznik nr 7. 

 Ad. 8. Zapytania i wnioski radnych. 

Radna Halina Przepiórka: 

Na czym będzie polegała rewitalizacja parku? 
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Burmistrz: 

Będzie robiona część środkowa, czyli wycinka drzew, krzewów, w ich miejsce będziemy 

nasadzać nowe, ponieważ na ten cel otrzymaliśmy dofinansowanie z WFOŚiGW. 

Realizujemy I etap. 

Ad.9. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady: 

Otrzymaliśmy zaproszenia na: 

-  spektakl plenerowy ,  

-  promocję „ Legend o Piławie Górnej, (4.10.2018 r.), 

- otwarcie hali sportowej ( 12-13-14-.10. 2018 r.). 

Ad.10. Zakończenie sesji. 

Przewodniczący Rady po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad zamknął XLVII 

sesję Rady Miejskiej w Piławie Górnej. Ustalono termin następnej sesji na 31 października 

2018 roku o godz. 10.30. 

Protokół sporządziła J. Najwer inspektor ds. obsługi RM. 


